
 

 

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag 21.04.2022 

17.00 – 20.10 inkl. forplejning 

 

Deltagere:   

Forberedelse: Skim timetalsfordeling og plan for håndtering af trusler, vold m.m. 

  

Mødeleder: 

Pernille 

Referent:  

Søren  

17.00 – 17.10 Nyt fra eleverne (O 10 min) 

Eleverne informerer om nyt fra elevrådet m.m. 
 
Nina informerede om, børne og unge-høringen. 
Teamet er mobning. 
 
Opslag til Annisse-guiden fra elevrådet. 
 
Elevrådet har talt om arrangerer et 
loppemarked, for at samle penge ind til ting til 
legepladsen, måske afholdes det efter 
sommerferien. Gerne på parkeringspladsen ved 
Bjørnehøjskolen. 
Thomas vender tilbage med et mere præcist 
svar til elevrådet. 
 
Thomas oplyser, at der er 3 elever, som gerne 
vil deltage i Forældre-forum.  
 
 
 
 
  

v/Signe og Nina 

17.10 – 17.20 Nyt fra personalegruppen (O 10 min) 

Medarbejderne informerer om nyt fra 
personalegruppen. 
 

v/Susanne, Henrik 



 

 

Susanne informerer om lærerne er i gang med 
fagfordeling. 
FO er tilbage i Hulen. 
Mini FO’en har fået 54 nye elever. Det er meget 
en udfordret børnegruppe, derfor har vi været 
nødt til at ansætte en ekstra pædagog på 32 
timer. 
FO’en har ansættelse samtaler på mandag d. 
29. april, der er 12 ansøgere. 
 
  

17.20 – 17.30 Status fra ledelsen (O 10 min) 
 
Status på lærerbesætningen og lokaler til 
stigende børnetal 
 
Thomas informerer om fagfordelingen, en lærer 
går på barsel, så det er lidt af en udfordring for 
ledelsen. De arbejder på en løsning. 
 
Ligeledes mangler der pt. en tysklærer, ledelsen 
arbejder på en løsning. 
 
Ledelsen ved allerede på nuværende tidspunkt 
at der kommer til at mangle personale efter 
sommerferien, p.t. 2 stillinger. 
 
Michael orienterede om, at det er en udfordring 
mht. toiletforhold. I blok A 181 elever 
I blok B over 200 elever og i blok C er der 
næsten 200 elever.  
Bjørnehøjskolen er 549 elever efter 
sommerferien. 
 
Ledelsen arbejder med at finde en løsning. 
Pga. af mange nye elever, er vi udfordret med 
pres på bygningerne. 
 
Forslag fra Rasmus og Kasper om evt. leje af 
toilet-vogne og et specifikt toilet pr. klasse. 
Et problem som skal løse nu og gerne 
permanent.  
 
Toilet-forholdene tages med på dagordnen til 
næste gang.  
 
 
  
 
 

v/ Thomas 

17.30- 17.40 Timetalsfordeling næste skoleår (B 10 min) 
 

v/ Thomas 



 

 

Thomas orienterede om timetalsfordelingen for 
det kommende skoleår, den er identisk med 
timetalsfordelingen for i år. 
Musiktimerne for 6. kl. afholdes i HUC. (der 
kigges på det) 
Musik er blevet et eftertragtet valghold. 
Vi ligger med et undervisningstal som er bedre 
end vejledningen. 
 
Bestyrelsen godkender timetalsfordelingen. 
 
Timetalsfordelingen gennemgås og godkendes 

17.40 – 18.00 Valg til skolebestyrelsen (D 20 min) 

Status på kandidater, videre plan for valget, 
vagtskema for drive-in-valg og dækning 
 
Thomas oplyser at 12 kandidater, dog har 3 

trukket sig igen. Så igen i år bliver der 
kampvalg. 

 
Thomas er ved at modtaget valgmateriale fra 

kandidaterne. 
Valgperioden er fra d. 2. – 12. maj 2022. 
Kandidaterne dækker skolens elevgruppe bredt. 
 
Pernille informerer om et ønske om at hype 

kampvalget, det er lidt specielt at vi har 
kampvalg for anden gang i træk. 

 
Maria samlet valgmaterialet 
Hver forældre har mulighed for at afgive 3 

krydser på stemmesedlen. 
 
Valgdage i uge 18, - d,5., og 6. maj 
Og i uge 19 – 10. og.11. maj 2022. 
Kandidater er på p-pladsen fra kl. 7.30 – 8-00 
Der er stadig muligheder for at afgiver sine 

stemmer på kontoret i hele valgperioden. 
 
 
  
 

v/Thomas og 
Pernille 

18.00 – 18.20  Rynkebyløb (D 20 min) 

Der har været henvendelse ang. rynkebyløbet 
og spørgsmål om det at blande motion med 
donationer. 
 
Thomas har svaret på henvendelsen fra 
forældrene. 
Michael informerede om historikken bag 
Rynkeby-løbet. 

v/Marie, Pernille 



 

 

Marie orienterede om hendes oplevelser og 
følelser om Rynkebyløbet. 
Marie synes at det er fint med et løb, men at 
penge skal holdes ude af det. 
Fra skolens side er der ikke gjort noget ud af, 
hvor meget der er samlet ind og hvor meget 
hver især har tjent/betalt. 
Bestyrelsen drøftede emnet flittigt. 
 
 
 

18.20 – 18.40 
PAUSE 15 min 

Mad i kantinen (D 20 min) 

 Der er ønske om at skb drøfter muligheden for 
et endnu sundere udvalg i kantinen 
 
Pernille orienterede om et forslag om sundere 
mad i kantinen, ikke sodavand med for meget 
sukkerindhold. 
Michael informerede om kantinens udvalg for 
skb. 
 
Skb. er enige om, at udvalget ligger indenfor 
sundhedsgrænsen og kan godt forsvarer 
kantinens nuværende udvalg. 
Det er et kæmpe gode at vi har en kantine med 
så stort et udvalg som vi har. 
Skb. er enige om at kantinen kører videre som 
den er. 
Ansvaret for den enkelte elevs mad og 
madpakke ligger i hjemmet. 
 
Drikkevarer i kantinen købes udelukkende af 
udskolingen. 
 
Forældrene har mulighed for at forudbestille i 
kantinen via af Aula. 
Vi er stolte af, at vi er den eneste skole i 
kommunen som er i stand til at drive en kantine. 
 
Det er en enige bestyrelse, både elever og 
forældrene i skb. som bakker op om dette. 
 
 

v/Marie, Pernille 

18.55 – 19.00  Forældreforum (O 5 min) 

Kort status på forældreforum den 26.4 
 
Marie orienterer om Forældreforum, lokaliteten 
bliver i personalestuen. 
Dagsordenen ligger klar. 
 
P.t. er der otte tilmeldte og skb. beslutter at 
gennemfører Forældre-forum. 

v/Marie 



 

 

 
 

19.00 – 19.10 Episode om konflikt mellem elever (O 10 
min) 

Der informeres kort om konflikten og hvad der 
er sat i værk. 
 
Thomas informerede om episoden og om aftalte 
aftaler med de involverede parter og dialogen 
med forældrene. 
 
Thomas udtrykker en bekymring om sociale-
konsekvenser for den ene part. 

v/Thomas 

19.10 – 19.40 Forslag til plan for håndtering af trusler, 
vold, krænkende adfærd (D 30 min) 

 Vi drøfter forslag om at have en plan for dette, 
samt om vi kan tage udgangspunkt i det 
Storebæltsskolen har udarbejdet.  
 
Pernille informerede om Storebæltsskolen plan, 
og lagde op til en drøftelse om en plan/skrivelse 
for Bjørnehøjskolen. 
 
Susanne oplyser at MED-udvalget har 
udarbejdet en lignende plan, som ikke rigtig er 
kommet ud og gå endnu pga. bl.a. Coronaen. 
 
Skb. har tillid til at skolens ledelse og personale 
kan tackle lignende situationer, når de opstår 
igen. 
 
Thomas oplyser at skolens lærer og 
pædagoger, efter sommerferien, skal på kursus 
i konflikthåndtering. Skb. bakker op om dette. 
 
Thomas takkede skb. for opbakningen til 
ledelsens håndtering af episoden. 
 
 
Skb. har drøftet det og enige om, at der er en 
rigtig fin praksis på skolen i sådanne situationer. 
Skb. opfordre til, at løsningen af konflikter 
foregår via dialogens vej. 
 
 
 
 
 
 

v/ Marie, Pernille 

19.40 – 20.00 Eventuelt v/Pernille 



 

 

Michael oplyser, at der er sommerfest i FO’en d. 
17.6.2022. 
 
Dimensionsfest er d.???, Thomas melder 
datoen ud, når han har talt med Trine. 
 
Susanne informerede om Forældre-kaffe i 
FO’en. 
 
Blå mandag er blevet til Blå fredag 
 
 

Møderække skoleår 2021/2022: 

Alle møder er fra 17-20 medmindre andet aftales og der bliver serveret lidt mad. 

Mandag 20.09.21 

Tirsdag  12.10.21 – Dagsorden: Forberedelse møde BIF, Årshjul, Klassedeling beslutning om 

hvad vi gør videre. Næste møde startes med tour de Bjørnehøj rundvisning. SKB-

møde fx en lørdag.  

Onsdag 27.10.21 – Ekstra møde med BIF fra 17-18.30 – forbundene kar, fremtiden for 

skoleområdet, hvilke ambitioner har i på skoleområdet, hvilke visioner har de for 

folkeskolen i Gribskov,  

Onsdag 17.11.21 

Torsdag 09.12.21 

Mandag 10.01.22 

Tirsdag 22.02.22 

Onsdag 16.03.22 

Torsdag 21.04.22 

Mandag 23.05.22 

Tirsdag 21.06.22 

 

 

Punkter til næste dagsorden 

Årshjul: Drøftelse og revision af årshjulet, adgang til dette? 

 


